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VERSLAG VERGADERING BESTUURSORGAAN DD. 10 augustus 2024 
  
Aanwezig : -Dhr. Gino Welvaert, voorzitter  
                     -Dhr. Marnix Moerman, ondervoorzitter 
                     -Dhr. Dominique Baert, bestuurder 
                     -Dhr. Marc Vantieghem, bestuurder  
           -Dhr. Joeri Haeck, bestuurder 
 
Verontschuldigd : 
                     -Dhr. Rik Tanghe, bestuurder 
 
 

A/ Woord van de voorzitter 
Midden de zomervakantie vergaderen is en blijft een opdracht. 
Inderdaad de grote boost aan zettingen ligt inmiddels achter ons en terwijl de schijnbare 
rust in de vogelverblijven aanvat, lijken ook wij toe aan enige verpozing. 
Echter, met de komende bijzonder drukke septembermaand voor de boeg is enige 
voorbereiding geboden. 
Waar we begin september samenzitten met onze regiocoördinatoren om het voorbije 
speelseizoen te evalueren en de nodige bijsturingen door te praten, wacht op 22 september 
de belangrijke vergadering met onze gewestleiders in de Algemene Raad. 
Uiteraard wordt ook hier stilgestaan bij wat voorbij is, doch wordt terzelfdertijd de blik naar 
de toekomst gewend. Op die wijze trekken we lessen uit het verleden en construeren een 
afdoend antidotum om onze hobby te behoeden voor teloorgang. 
Een slagkrachtige federatie dient steevast gevoed door de achterban en de input van 
maatschappijbesturen en gewesten is dan ook broodnodig om duidelijk en onomwonden 
antwoord te bieden aan de uitdagingen van de toekomst. 
Uw Bestuursorgaan ziet uit naar jullie inbreng om samen met ons de vinkensport verder te 
laten bloeien. 
Bovenstaande belet uiteraard niet dat éénieder kan genieten van welverdiende rust om er 
vervolgens vol tegenaan te gaan. 
Het is jullie gegund! 
 

B/ Verslag vorige vergadering 
Het vorig verslag werd goedgekeurd. 
 

C/ Kandidatuur Kampioenschap van België 2025 
Goede vriend en rapporteur Filip Santens overlegde samen met de heer Julien Van Hecke, 
gewestleider van Waregem met het stadsbestuur, de technische dienst en de politie van 
Waregem rond ons hoogfeest op zondag  01 juni 2025. 
Na enige terughoudendheid en problemen bij de keuze van een deugdelijk parcours werd 
een vergelijk gevonden en kunnen betrokken organisatoren aan de slag. 
De sticker werd inmiddels reeds geproduceerd en zal op het coördinatorenoverleg worden 
voorgesteld om vervolgens op de vergadering van de Algemene Raad te worden bedeeld. 
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Eens te meer danken we de heer Rik Spruytte voor zijn geslaagd ontwerp dat onze eigenheid 
uitdrukt en bijzonder respect opbrengt voor de organiserende stad Waregem. 
Een overleg met de organisatoren en het Bestuursorgaan wordt ingepland voor heel 
binnenkort. 
 

D/ De tentoonstellingen in de komende winterperiode 
• Vinkententoonstellingen in het kader van ons A.Vi.Bo.- voorjaarscircuit 

Augustus was in de beginjaren van onze samenwerking binnen dit initiatief het vaste 
afspraakmoment met de organisatoren van de tentoonstellingen voor het daarop volgende 
voorjaar.  
Ons overlegmoment van vorig jaar september en het meer dan bijzonder geslaagde parcours 
indachtig hopen we in de geest van de gemaakte afspraken op dit overleg te kunnen verder 
werken.  
 
Naar goede gewoonte plannen we ons voorbereidend overleg met de onderstaande 
organisatoren op  woensdag 25 september 2024 om 18u30 uur in ons secretariaat. We 
nodigen bij voorkeur één afgevaardigde per inrichtende maatschappij uit (om praktische 
reden maximaal twee vertegenwoordigers) om te overleggen en zaken af te punten. 
 
Eerdere verbintenissen vanwege het Bestuursorgaan van de A.Vi.Bo. vzw zoals ze de voorbije 
jaren steevast werden gerealiseerd, zullen ook in de toekomst consequent worden toegepast.  
Zo neemt de federatie het aanstellen van de keurders en de daaraan gekoppelde onkosten 
evenals de hulde op de Algemene Vergadering voor zijn rekening.  
Om het de keurders ietwat comfortabeler te maken (en tevens de nodige tijd te gunnen) zullen 
er per organisatie drie keurders voorzien worden. 
 
We kunnen dan ook aan de slag gaan met de planning voor volgend voorjaar.  
Onderstaande vernoemde organisatoren kunnen bijgevolg nu reeds een aantal zaken 
inplannen en hun planning met eventuele opmerkingen overmaken aan ons secretariaat - via 
info@avibo.be - en aan elkaar.   
We poogden op basis van vorige organisatie (2024 ) en de ontvangen kandidaturen alvast een 
voorlopige kalender op te maken. 
 
 05/01/2025: KM De Woudzangers - Houthulst 
 12/01/2025: KM Verenigde Vrienden – Oostrozebeke 
 19/01/2025: KM De Luchtzangers - Desselgem  
 26/01/2025: KM De Roodborsten – Marialoop 
 02/02/2025: KM De Hogewegvink – Erembodegem 
 09/02/2025: KM De Durvers – Deinze 
 16/02/2025: De Dorpszangers - Anzegem 

23/02/2025: De Bogaardvink – Kortemark 
 
Uiteraard nemen wij met veel plezier alle andere organisaties los van deze cyclus op in onze 
kalender.  
Graag ontvingen we dan ook de juiste data en de plaats van het gebeuren. 
 

mailto:info@avibo.be
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In de rand merken we op dat dergelijke organisaties – los van het zettinggebeuren - tevens 
telkens dienen te worden aangekondigd op onze website www.avibo.be.  
Je kan dit eenvoudigweg realiseren via ons programma Zettingsoft. 
Deze publicatie geldt tevens als kennisgeving aan het Agentschap voor Natuur en Bos en is 
en blijft hoe dan ook wettelijk verplicht. 
 

• Kooiententoonstellingen :  
Een aantal maatschappijbesturen ging net als voorbije jaren tevens aan de slag om dit 
evenement ook dit najaar te realiseren.  
Gelieve zo snel als mogelijk datum en plaats van uw organisatie over te maken aan het 
secretariaat te Kuurne (info@avibo.be ) voor opmaak van de kalender.  
 

E/ Voorbereiding overleg regiocoördinatoren 
Waar wij ons bij de creatie van regio’s en het aanstellen van regiocoördinatoren tot doel 
stelden om jaarlijks tweemaal te verzamelen, legden we deze intentie inmiddels vast in onze 
Statuten en zijn deze bijgevolg verankerd binnen onze werking.  
 
Vanuit deze optiek nodigen we - zoals het toch al vast gebruik is geworden – onze 
coördinatoren uit op de eerste zaterdag van september.  
 
Bijgevolg vergaderen we op zaterdag 07 september 2024 in De Kroone, Marktplein 17 te 
Kuurne. 
We verzamelen om 12.00 uur in de zaal en gebruiken eerst samen de maaltijd om vervolgens 
van gedachten te wisselen in deze besloten kring. 
 
Op de dagorde werden alvast volgende punten voorzien:  

-  Mededelingen Bestuursorgaan rond het voorbije werkjaar 
- De vinkensport in de toekomst  
-  Evaluatie voorbije speel- en kweekseizoen onder meer gebaseerd op jullie vooraf  

      geformuleerde vragen en concrete situaties. 
-  Voorbereiding Algemene Raad van zondag 22 september 2024 
-  Evaluatie van “De A.Vi.Bo.-mail” 
-  Het Kampioenschap van België 2025 op zondag 01 juni te Waregem en de  
    engagementen inzake ondersteuning van uit de regio’s.    
-  Ontwikkelingen in Admin, Zettingsoft, onze website, “De A.Vi.Bo.-mail”, … 

 
We zien uiteraard nu reeds uit naar de gewaardeerde inbreng van de dame en heren 
coördinatoren.  

 
In onze blijvende zorg om inspraak en evolutie naar een meer interactieve 
vergadering waarin alle problemen aan bod kunnen komen, vragen we opmerkingen, 
suggesties en vragen vooraf (voor 28 augustus) schriftelijk of per mail (info@avibo.be 
) door te sturen naar het secretariaat.  
Enkel door die deadline op te volgen, krijgen wij de tijd om een degelijk onderbouwd 
antwoord of voorstel uit te denken, te toetsen aan de reglementering, door te praten 
en te formuleren op komende overlegmomenten. 

 

http://www.avibo.be/
mailto:info@avibo.be
mailto:info@avibo.be
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F/ Voorbereiding vergadering van de Algemene Raad 
De vergadering van de Algemene Raad gaat naar aloude gewoonte door op de derde zaterdag 
van september. Door onbeschikbaarheid van de zaal op die zaterdag dienden wij 
noodgedwongen uit te wijken naar de zondag!! 
Bijgevolg verzamelen we op ZONDAG 22 september 2024 in de Sint-Pieterszaal aan de 
Brugsesteenweg 309 te Kuurne. 
 
Voorlopige dagorde: 
a)Administratief gedeelte (11.00-11:30 u) (Let op: NIET in het secretariaat!!) 
Gelieve tijdig uw drukwerken te bestellen (voor 31 augustus). 
We durven de dames en heren gewestleiders vragen de eventueel verzamelde stukken in 
envelop aan ons te overhandigen bij het betreden van de zaal.  
De verregaande integratie en het optimale gebruik van Avibo-Admin binnen onze werking 
leidt ertoe dat in principe niet langer gegevens manueel dienen doorgespeeld.  
Immers, de kweekresultaten kunnen door de onderscheiden maatschappijbesturen en/of 
gewestleiders worden ingebracht, wat uiteraard onze absolute voorkeur wegdraagt en extra 
druk wegneemt van onze secretariaatswerking!! 
 
b)Middagmaal om 11.30 u. 
 
c)Aanvang van de vergadering om 13.30 uur. 
1. Verwelkoming  
2. Herdenkingsmoment voor onze overleden vrienden 
3. Werking A.Vi.Bo. 

- evaluatie 2024 
- optimaliseren van de werking op basis van de lessen uit het verleden 

4. Voorstelling Kampioenschap van België 2025 te Waregem 
5. Eventuele vragen en suggesties 
 

In onze blijvende zorg om inspraak en evolutie naar een meer interactieve vergadering 
waarin alle problemen aan bod kunnen komen, vragen we opmerkingen, suggesties en 
vragen vooraf (voor 28 augustus) schriftelijk of per mail (info@avibo.be) door te sturen naar 
het secretariaat.  
De antwoorden daarop kunnen onverkort ingepast worden in de dagorde. 

 
Naar jaarlijkse gewoonte, en zoals voorzien in de Statuten A.Vi.Bo. vzw art. 10 en art 20, 
worden alle coördinatoren, gewestleiders, eregewestleiders en eregenodigden uitgenodigd 
tot deze – gezien de huidige vooruitzichten - bijzonder belangrijke en vooral adviserende 
vergadering. 
 
Het is totaal onaanvaardbaar dat bepaalde gewesten niet zouden vertegenwoordigd 
worden op deze toekomstbepalende en richtinggevende bijeenkomst.  
Wij vragen dan ook met aandrang dat - indien de gewestleider niet aanwezig kan zijn - ieder 
gewest een vertegenwoordiger stuurt die de volledige vergadering met volle aandacht 
bijwoont om nadien de boodschap en de besluiten in eigen rangen toe te lichten.  
  

mailto:info@avibo.be
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Indien bijkomende personen samen met de gewestleider aan tafel willen gaan, dient voor 
deze personen € 50 per deelnemer te worden betaald en moeten de namen vooraf op het 
secretariaat worden gemeld. 
 

G/ Stuurgroepen 
Algemeen beleid 
1/ Wegens jaarlijks verlof zal het secretariaat gesloten zijn vanaf donderdag 01  

augustus tot en met zaterdag 31 augustus. 
      Wij blijven echter steeds bereikbaar op ons e-mailadres info@avibo.be  

 
2/  Gino ontving een positief bericht rond de mogelijke kandidatuur van een  
      maatschappij rond de inrichting van het Kampioenschap van de A.Vi.Bo.-kring in  
      2025. We wachten de bevestiging af alvorens over te gaan tot het toewijzen van dit  
      bijzonder feest. 
 
3/  De nodige stappen werden gezet inzake het Wettelijk Depot bij de Koninklijke 

Bibliotheek. Contact dat na het ter ziele gaan van ons ‘A.Vi.Bo.-blad’ teloorging.  
  
4/  Gino overlegt eerstdaags rond regiocoördinator in plaats van diepbetreurde Guido  
      Haeck. Het is en blijft niet zinvol om snel snel een keuze te maken. 

 
5/ De afspraken inzake het gebruik van de Sharepoint worden herhaald.  

Het is immers belangrijk dat iedereen op eenvoudige wijze kan achterhalen waarmee  
we bezig zijn en hoe de stand van zaken is. 

 
6/ In ons streven naar transparante en digitale communicatie worden alle in gebruik 

zijnde formulieren aan een grondige controle onderworpen en indien nodig 
aangepast. 

 
7/   Onze houding inzake het lidgeld voor 2025 wordt in principe in december bepaald.  

  Een voortvarend lid vraagt nu reeds om duidelijkheid. We herhalen in deze context  
 dat een lidmaatschap loopt tot eind december van dit werkjaar.  
 Op 01 december dienen de registerbladen binnen uw maatschappij te zijn  
 ingeleverd. Meteen het fysieke bewijs van uw lidmaatschap voor komend werkjaar.  
 Op dat ogenblik is ook de eerste bestelling van kweekringen 2025 afgewerkt en  

   omsluit een lidmaatschap alle administratie voor het werkjaar 2025. 
 
8/  Tot onze opluchting slaagden we erin om onmiddellijk na de laatste rit van de Ronde  

 van Vlaanderen op 28 juli een voorlopige einduitslag te genereren. Onze dank voor  
 dit welslagen gaat in eerste instantie uit naar alle maatschappijen die tijdig en stipt  
 hun uitslagen doorstuurden via ons onvolprezen programma Zettingsoft. 
 Jammer genoeg ontbraken nog enkele uitslagen zodat we op dit ogenblik nog niet    
 durven spreken van een definitieve einduitslag.  
 Ten laatste op zaterdag 31 augustus dienen de uitslagen geplaatst op de website 
via  Zettingsoft. De uitslag die dan gegenereerd wordt, is de definitieve en op basis   
 daarvan worden laureaten uitgerekend en prijzen toegekend. 
 Liefhebbers die onvolmaaktheden opmerken dienen zich te melden bij de   

mailto:info@avibo.be
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 maatschappij waar ze de betreffende gecontesteerde rit hebben gespeeld. Het   
 maatschappijbestuur kan – indien de klacht terecht is – de nodige correcties  
 uitvoeren. 

 
9/  Openstaande saldo bij gewesten worden zeer strikt opgevolgd. 
       Na enkele herinneringen zijn alle schulden vereffend waarvoor dank. 
       Nog enkele bedragen van keuringen in beroep zijn nog niet vereffend. Ook hier    
        verwachten we een spoedige oplossing 
 
 

Administratie 
1/ Secretariaatswerking: 

-    Gesloten wegens jaarlijks verlof van 01 tot 31 augustus!! 
 

2/ Admin en Zettingsoft : 
- De verzamelde problemen werden voorgelegd op het overlegmoment van 24 juli. 

 
- De mogelijkheid om uitslagen van koning- en kampioenschappen te publiceren 

werd toegelicht en inmiddels uitgerold. In een tweede fase wordt deze optie 
mogelijk gemaakt vanuit Zettingsoft. 

 

- Binnen Avibo-Admin creëerde de programmeur alvast de mogelijkheid om het 
rijksregisternummer in te geven op de ledenfiche. Op die wijze kunnen we in de 
toekomst nog beter en nauwgezetter zaken regelen en misverstanden 
voorkomen. 

 
- In het formulier ‘Verslag kooi- en ringcontrole’ zat een cruciale fout. De ringkleur 

voor het jaar 2022 is verkeerdelijk als ‘oranje’ genoteerd terwijl het in de feiten 
‘bruin’ is!! Is aangepast. 

 
- We herhalen onze vraag aan alle gebruikers van Avibo-Admin en Zettingsoft om 

problemen steevast te melden op info@avibo.be zodat we deze zaken zo snel als 
mogelijk kunnen voorleggen aan de programmeur. 

 
- Volgend overleg vindt plaats op woensdag 28 augustus 2024.  

We verzamelen de aangebrachte vragen en problemen om voor te leggen. 
 

3/ Website en ‘De A.Vi.Bo.-mail’: 
- Ideeën naar toekomst en evolutie blijven steeds welkom en worden steevast 

onderzocht op hun wenselijkheid en haalbaarheid (bv. gerichte opzoekingen…). 
Blijvende aandacht aan bijwerken en continuïteit van ons infokanaal. 

 
- De verzending van ‘De A.Vi.Bo.-mail’ van woensdag 07 augustus liep fout.  

Onze programmeur kwam op vrijdag 09 augustus tussen om dit euvel alsnog te 
herstellen.  
Zo ontving een aantal abonnees bijgevolg op woensdag niks en kregen pas op 
vrijdag het kleinood toegezonden.  

mailto:info@avibo.be
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Een ander deel ontving woensdag zoals gewoonlijk hun nieuwsbrief en kreeg 
vrijdag een herhaling van dit bericht.  

 
4/ Facebookgroep: 

- Blijvende aandacht op het strikt bewaken van informatie die wordt goedgekeurd.  
Het correct en tactvol omgaan met elkaar is en blijft grondslag van degelijke en 
respectvolle communicatie. 
 

- Om de vlotte afhandeling van  uw aankondigingen te verzekeren vragen we om 
ook hier de vraag voor publicatie van uw bericht tijdig (= enkele dagen op 
voorhand) door te sturen op onze facebookgroep.  

 
- Overlijdens, gelukwensen, uitslagen van steunacties en ander Gildeleven, kunnen 

hier steevast rechtstreeks op gepubliceerd worden en dienen bijgevolg NIET via 
rik@avibo.be  meegedeeld te worden voor publicatie in ‘De A.Vi.Bo.-mail’. 

 

Tucht en ICE: 

- De lijst van geschorsten wordt steevast bijgewerkt in Avibo-Admin.   
 

- Het Dagelijks Bestuur ontving het geschrift inzake het aantekenen van beroep bij 
de Beroepscommissie tegen de uitspraak van de Bondsraad van 10 juli 2024 
inzake de klacht tegen de heer Vancompernolle Mario (lidnummer 011686) als lid 
en bestuurslid. 
De aanvraag wordt overgemaakt aan de voorzitter van de Beroepscommissie die 
vervolgens de nodige stappen zet en de zaak verder opvolgt. 
 

- Het Dagelijks Bestuur van de federatie maakte volgende klacht over aan onze 
rapporteur: 

o Wegens praktijken die binnen onze rangen niet thuis horen en een 
inbreuk betekenen op het bestaan van ons samenzijn: 

▪ Tegen de heer Coremans David (lidnummer 103327). De heer 
Coremans werd met onmiddellijke ingang vanaf 24 juli 2024 
geweerd uit alle A.Vi.Bo.-manifestaties tot de Bondsraad oordeelt. 

 
- Onze federatie behoudt de link met het Vlaams Steunpunt Cultureel Erfgoed. 

Inmiddels worden steevast contacten aangehaald om ons verder engagement te 
bevestigen.  
Om ons hierbij te helpen vragen we om plaatselijke initiatieven die onze hobby 
promoten steeds kenbaar te maken via verslag en fotoreportage. (betrekken van 
jong en oud bij zettingen en de vogelhouderij (vb: nestkastjeswerking, en 
andere))  
 

- Naar aanleiding van een aantal vragen naar beeltenissen rond het vinkenzetten 
dient werk gemaakt van een optimaal fotoarchief dat onder meer ons 
erfgoedelement en onze ruime geschiedenis etaleren.  
Het fotomateriaal moet voldoen aan behoorlijke resolutie-eisen.  
Wij ontvingen tot op heden bedroevend weinig reactie en herhalen dan ook onze  

mailto:rik@avibo.be
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oproep!! 
 

     Kweek 
- We herhalen onze oproep om bij inventarisatie consequent alle vogels op de 

inventarislijsten in te brengen: zowel mannen als poppen…. 
 

- Op aangeven van de ringenfabrikant verhoogt de prijs van de ringen voor het 
kweekseizoen 2025. Onze overeenkomst met de collega’s binnen NOFON 
indachtig passen we ook de prijs van onze ringen voor volgend jaar aan naar € 
0,52. 

 
- Het is en blijft A.Vi.Bo.-regel dat een liefhebber die voor het eerst kweekringen 

aanvraagt binnen onze federatie een controle op kweekmogelijkheden door de 
gewestleider of zijn afgevaardigde dient toe te laten.  
Er worden geen ringen afgeleverd als de controle niet werd uitgevoerd en het 
controleverslag niet werd toegezonden aan ons secretariaat. 

 

 Zang 
- De individuele verantwoordelijkheid van de liefhebber bij het beluisteren van 

eigen vogels is ontegensprekelijk van groot belang. Het aanbieden van een 
foutloze voorzanger is en blijft immers essentieel bij het voorkomen van 
problemen in de toekomst.  
Vermijd absoluut om jonge vogels bloot te stellen aan leervogels met 
twijfelachtige zang!! 

 
- In voorbereiding op het komende overleg met coördinatoren en gewestleiders 

wordt een overleg gepland binnen het Dagelijks Bestuur van de Officiële 
Zangkeurraad waar enerzijds de evaluatie van het voorbije werkjaar wordt 
gemaakt en aanbevelingen naar de toekomst worden geformuleerd. 
 

De A.Vi.Bo.-mail 
- De hiaten in de jaargangen van ons blad op onze website worden - van zodra hier 

tijd voor is - weggewerkt. Op die wijze willen we onvolkomenheden verder 
wegwerken. Liberas engageerde zich ertoe om ons hierbij te helpen. 
 

- Artikels die normaliter in ons blad verschenen, kunnen nu worden doorgemaild 
naar ons mailadres rik@avibo.be . Zij worden op onze site gepubliceerd en 
worden bovendien via ‘De A.Vi.Bo.-mail’ verspreid.  

 

K/ Briefwisseling en diversen 
 

- Dhr. Dobbelaere Yves uw mail van 06 augustus: 
We nemen nota van  uw ontslag bij de KM ‘De Dappere Zangers’ uit Knesselare en 
danken u voor uw inzet. 
 

- Dhr. Stefaan Dewitte, regiocoördinator en gewestleider Kortrijk 

mailto:rik@avibo.be
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Dank voor uw mededeling. 
We noteren dat de museumzetting doorgaat op zaterdag 24 augustus in de 
VOORMIDDAG! Deze traditionele zetting op de laatste zaterdag van augustus wordt 
door plaatselijke omstandigheden bijgevolg één week vroeger gespeeld! 
 

- Dhr.  Verhoye Frank, uw mail van 30  juli 2024 
Nota genomen van de ontbinding van de Mokkervink, Koekelare. Gelieve bij de 
afhandeling de modaliteiten te volgen zoals voorzien in ons Reglement van inwendige 
orde. 

 
 

Namens het dagelijks bestuur, 
Dhr. Gino Welvaert, voorzitter  

                                                             Dhr. Marnix Moerman, ondervoorzitter 

 


